11/06/2024, 15:34

S-4 Informers

The 1991 Case
of "Connor O'Ryan"

This page is dedicated to my friend Wendelle Stevens,
the most courageous UFO researcher that I know.

UFO Hypotheses new
documentary
"S-4 Informers'" on
YouTube

Watch the six-hour documentary so that you know what is

going on inside the secret laboratory S-4 inside Area 51. Click

above.

Additional material on "S-4
Informers"

Michael Salla, Ph.D.: "Testimony of CIA Assassin Recruited from
Navy SEALS Goes Online with Documents" and its companion article,
"Cheney_Taken Inside S-4 To View Flying Saucers & EBE Bodies"

Elaine Douglass: "The Connor O'Ryan Story: Was This S-4
Whistleblower Given A Fatal Disease By The U.S. Government?"

Jim Dilettoso: "What Happens When Omnec Onec, The Woman From
Venus, Meets Scarface?"

S-4 Informers Updates

October 14, 2009:

"The Connor O'Ryan Story: Was This S-4 Whistleblower Given A Fatal
Disease By The U.S. Government?" is posted by permission of JAR and
Elaine Douglass.

September 26, 2009

""S-4 Informers Volume Three," the two and one half hour finale, is
finished, and will be uploaded to YouTube next week. Thanks for your
patience...

September 4, 2009
S-4 Informers Volume Two now completely uploaded to YouTube.

August 18, 2009
Bill Uhouse, S-4 Informer, rest in peace

News was released this month of Bill Uhouse's passing away several
months ago this past May 2009. In a story posted by famous Area 51
photographer Glenn Campbell, it notes, "At his own request, Uhouse's
death was virtually kept secret, with even some family members not
learning of it until now. Perhaps now that he has passed, more about him
will come out and the story will eventually resolve itself."

August 5, 2009
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S-4

Informers

The long-awaited release of the 1991 "Connor O'Ryan" testimony.
[CLICK above to begin Volume One]

A six-hour documentary by
Under-Appreciated Science Productions
featuring
Wendelle C. Stevens
with special guest speakers
Robert O. Dean
"Connor O'Ryan"
Gem Cox
and featuring testimony by
Bill Uhouse
Bob Lazar
Steve Wilson
Richard Boylan
Richard Hoagland
Phil Schneider
John Lear
and
Jim Dilettoso

We will let you know it all...

The latest documentary effort by
Under-Appreciated Science Productions,

called "S-4 Informers"

This six and one half hour long film was finished in late
September 2009 after many long months of work by Rick Keefe. This
documentary contains the first ever wide release of the Connor O'Ryan
testimony, detailing the specifics of the above top secret laboratory
installation within Area 51 known as S-4.

Connor O'Ryan is the pseudonym of an S-4 sentry who defected, and
approached Wendelle Stevens in the fall of 1991 and gave testimony as to
the activities of certain high officials at the S-4 facility. S-4 rests inside
the edge of the Papoose mountains that lay alongside the dry Papoose
Lake. S-4 is located just a few miles southwest of the infamous Groom
Lake Naval Air Base, for which Area 51 is most famous. However, S-4 is
likely an even more secluded and guarded base than Groom Lake.

This documentary presents the testimonies and circumstantial
evidence regarding the highest extreme of classified secret activities of
U.S. Navy scientists, engineers, guards, assassins, and certain
government leaders and corporate executives that are conducting special
ops missions and advanced experiments involving dangerous elements
and energy sources out of the view of congressional oversight and public
watchdogs.

As well, it appears that a select clique of individuals, organizations,
and corporations are profiting handsomely through seeding captured alien
technology that has been back-engineered at S-4, then introduced into our
society through companies of their choosing, rewarding those "in the
know" handsomely, if not illegally, and unethically stunting the spread of
this science to the world at large, choosing to keep it secret in order to
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Testimony of CIA Assassin Recruited from
Navy SEALS Goes Online with Documents
by Michael Salla, Ph.D.

July 16, 9:19 AM Honolulu Exopolitics Examiner

On
July
13, the
New
York
Times
ran a
story
about
the
CIA

Alleged CIA assassination authorization.

running an assassination squad using U.S military special forces against
foreign terrorists without Congressional approval on the orders of former
Vice President Dick Cheney. The Times story confirms claims by
Seymour Hersh in March 2009 that an assassination squad had been
created that reported directly to Cheney using special forces personnel.
The covert CIA project was shut down by CIA Director Leon Panetta
when he learned of it on June 23. Details of the project were passed on the
next day to the U.S. Congress and led to furor over the reports. A
statement by seven members of the House Intelligence Committee
concerning the CIA misleading Congress was subsequently released. The
covert CIA program allegedly began in 2001 soon after the 911 attacks.
The unfolding revelations of CIA death squads using U.S. military special
forces personnel coincides with the online release of video testimony of a
former U.S. Navy SEAL who said he was recruited to perform 18
assassination assignments for the CIA. If true, the SEAL’s testimony
reveals that covert assassinations predate the 911 attacks, and also targeted
U.S. citizens. Curiously, the assassinations were related to covert projects
Dick Cheney was allegedly involved in when he was Secretary of Defense
for George H.W. Bush from 1989 to 1993.

Connor O’Ryan was a pseudonym used by Derek Hennessy who claims in
video testimony recorded in 1991, that he performed covert missions for
the CIA in the 1980s assassinating enemies of the United States. After
joining the U.S. Navy in the early 1980s, O’Ryan/Hennessy claims he
joined the elite SEALs and was eventually tasked to perform his
covert assassination missions. He said that targets of the assassination
hits even included U.S. citizens. He described his 18th and final mission
as a sergeant for the U.S. Army Green Berets stationed at the U.S.
Embassy in Budapest, Hungary.

O’Ryan’s/Hennessy’s extraordinary claims were investigated over a ten
year period by a retired Lt Colonel with the U.S. Air Force, Wendelle
Stevens. During his investigation, Stevens was able to confirm
Hennessy’s military I.D. and that he was assigned to the CIA
performing covert missions. Concerned that O’Ryan/Hennessy may have
been part of an intelligence operation to discredit him, Stevens did not
release the initial results of his investigation until 2001. Video testimony
of O’Ryan/Hennessy is included in a set of interviews conducted with
Stevens currently being released on the internet. In the interviews,
Steven’s discussed documents he had in his possession verifying
Hennessy’s covert CIA missions. One document was apparently written on
CIA letter head (see above graphic) with instructions for
O/Ryan/Hennessy on his last mission. Steven’s read out the document’s
contents as follows: “You are to report to the American Embassy in
Budapest, Hungary. You will be received by S.A. Greywolf. As a unit
you will proceed to terminate an ex S.A. David T. Johnson.”

According to Stevens, the document was O’Ryan’s/Hennessy’s final hit
order one month before he left his final assignment at a secret facility in
Nevada. Another document is O’Ryan’s/Hennessy’s W-2 salary statement
that showed he was earning $74,000 for the CIA. Though only a sergeant
he was earning the equivalent of a colonel’s salary at the time. Steven’s
was able to confirm that the serial number and code word on the W-2
were active through an anonymous FBI source. On the video Stevens
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benefit themselves financially and to promote their aspirations of greater
power."

UFO Hypotheses new
documentary
"S-4 Informers" on
YouTube

"UFO Hypotheses ""S4 Informers" featuring Wendelle Stevens
Volume One" (released August 4, 2009)

In the first volume, both Lt. Col Wendelle C. Stevens, USAF (ret.)
and Sgt. Maj. Robert O. Dean, Army (ret.) are introduced. In October
1991, Stevens is contacted by a NAVY Seal/CIA assassin claiming to
have photos of S-4, a top secret lab complex within Area 51. Volume One
explores "Connor O'Ryan," his claims, Stevens, investigation, and this
volume also includes testimony by Phil Schneider, a detailed synopsis of
Area 51, discussion of Bob Lazar at S-4 by John Lear, and much more.

"UFO Hypotheses ""S4 Informers" featuring Wendelle Stevens
Volume Two" (released September 4, 2009)

In the second volume, large segments of the "Connor O'Ryan"
testimony are presented and examined, focusing on the specific area of
Level Two where the S-4 sentry claimed that he spent most of his duty
time. Stevens clarifies his hypotheses regarding a U.S. fleet of flying disc
spacecraft, supported by an analysis of the STS-48 space shuttle footage
by astrophysicist Richard Hoagland, with additional support from cyber-
hacker Gary McKinnon's testimony. Then, Stevens shares his insight into
S-4 engineer Bill Uhouse, and the ET being who Uhouse claimed he
worked with on numerous occasions known as Jarod. This volume
concludes with "Connor O'Ryan" testifying on camera that former Vice
President Dick Cheney spent time inspecting S-4's Level Two in 1991.

"UFO Hypotheses ""S4 Informers" featuring Wendelle Stevens
Volume Three" (released September 30, 2009)

In the third volume, Stevens presents Colonel Steve Wilson's
evidence and testimony, which confirms key elements of the "Connor
O'Ryan" testimony, and also includes evidence gathered about Wilson by
Richard Boylan, among others. Following this eye-opening section is a
day-by-day breakdown of the time "Connor O'Ryan" spent with Wendelle
Stevens, as we follow Stevens through the tense, nervebending days of
investigation while the S-4 sentry stayed at Stevens' home, sharing with
Stevens all he knew of the S-4 facility. Further into the volume, computer
guru Jim Dilettoso, a friend of Stevens, recalls at length how "O'Ryan"
came to stay at his ranch in Paradise Valley outside of Phoenix, Arizona
for one month, and describes the photos that "O'Ryan" show him during
that time. Volume Three wraps up with Stevens, Dean and Dilettoso
sharing their current conclusions on these events, followed by an editorial
cartoon section by Keefe, and concluding with Schneider's shocking
testimony as credits roll.

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (01 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=holCY20CtNA
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mistakenly refers to the salary statement as a W-4, but a copy of the W-2 is
clearly shown (see slide show) .

Combined with O’Ryan’s/Hennessy’s recorded video testimony, the
documents, if genuine, would be smoking gun evidence that a CIA
assassination squad using U.S. military personnel predated 2001 and
even targeted U.S. citizens. To date, neither of the documents has been
released to the public. Only video images are available. Independent
document authentication still has to be conducted.

The confirmation of the W-2 by an anonymous FBI contact of Stevens is
powerful support for the legitimacy of O’Brian’s/Hennessy’s story. There
is good reason, however, to be skeptical about the CIA hit order
document’s legitimacy. It is difficult to accept that the CIA would be so
explicit in putting on CIA stationary orders to terminate a serving U.S.
military non-commissioned officer. One could reasonably argue that such
orders, if put on paper, would be done in a more cryptic manner without
the CIA logo. This would be consistent with an Assassination Directive
that former CIA Director Allen Dulles allegedly drafted in 1961, and was
later authorized by a group responsible for covert operations called
Majestic-12. The alleged Dulles’ Assassination Directive used the
cryptic phrase “it should be wet” as a code word for assassinations
designed to protect Majestic-12 operations.

If indeed there has been a CIA assassination program that predates 2001, it
may originate from Dulles 1961 draft Assassination Directive. The
directive was allegedly received by the chief of CIA
counterintelligence, James Jesus Angleton in 1961, and subsequently
linked to the President Kennedy Assassination. If O’Connor/Hennessy
did eliminate a serving Green Beret in Budapest in 1991 as he claims, then
the authority for such an assassination may derive from Dulles’ 1961 draft
Assassination Directive.

If O’Ryan’s/Hennessy’s CIA hit order letter is a hoax, that raises an
equally perplexing question. Why would Wendelle Stevens, a long time
researcher of the UFO phenomenon, be targeted in an elaborate
intelligence operation to discredit him with a contrived story about CIA
assassins using elite military special forces personnel in 1991?
O’Ryan/Hennessy spent an extended period hiding with Stevens and
associates while allegedly on the run. During this time, a series of events
occurred that persuaded those giving shelter to O’Ryan/Hennessy that
he was genuinely being monitored and threatened to return
voluntarily to his program. Eventually, O’Ryan/Hennessy disappeared
and has never been heard of again.

If O’Ryan’s/Hennessy’s testimony is even partially correct, as Stevens’
confirmation of his W-2 suggests, it would confirm the existence of an
assassination team run by the CIA prior to 2001. His testimony reveals
that even U.S. citizens were eliminated due to agendas of a highly
classified covert operations run out of the CIA. O’Ryan/Hennessy himself
apparently become a target when he shared his information with Stevens
and this may have been related to his disappearance.

small>For the last nine months of his military service during
his final assassination missions, Hennessy was assigned to a
covert facility in Nevada called S-4 to perform sentry duty for
a highly classified covert project. It was there that he
witnessed Dick Cheney arrive one day for an inspection for a
project maintaining the secrecy of which was related to his
earlier assassination missions.

To be continued:

Cheney taken inside S-4
to view flying saucers & EBE bodies...

[Authors Note: I thank Lt Col Wendelle Stevens (USAF, ret.) and Rick
Keefe for their assistance in confirming details of this article. The
video is available online: Vol 1; Vol 2. More information about the
video and its production is available at: http://ufohypotheses.com/]
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Robert 0. De
Sot. Major, United States Army (ret.)

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (02 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=77GbetmJF1E

“Connor O'Ryan”

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (03 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=sd9WKDYWLp4

O'Ryan: “...Until I viewed the bodies, then
I knew something was a little different.™

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (04 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=zNCPDj5U4b4

o A i

= 0

Wendelle C. S
Lt. Colanel, United Stat Air Force [(ret.)

417


http://www.examiner.com/x-2383-Honolulu-Exopolitics-Examiner%7Ey2009m6d20-Did-Allen-Dulles-draft-Kennedy-Assassination-directive-in-a-covert-MJ12-coup
http://www.youtube.com/view_play_list?p=CD7424712D84DEE3
http://www.youtube.com/view_play_list?p=03AB12ACB6CB22B9
http://ufohypotheses.com/
http://www.youtube.com/watch?v=holCY20CtNA
http://www.youtube.com/watch?v=holCY20CtNA
http://www.youtube.com/watch?v=77GbetmJF1E
http://www.youtube.com/watch?v=77GbetmJF1E
http://www.youtube.com/watch?v=sd9WKDYWLp4
http://www.youtube.com/watch?v=sd9WKDYWLp4
http://www.youtube.com/watch?v=zNCPDj5U4b4
http://www.youtube.com/watch?v=zNCPDj5U4b4

11/06/2024, 15:34 S-4 Informers S4 Area 51 Connor O'Ryan
August 5, 2009
Cheney Taken Inside S-4 To View Flying Saucers

& EBE Bodies by Michael Salla, Ph.D.
July 19, 7:01 AM Honolulu Exopolitics Examiner

Drawing of discs inside S-4. Artist: Agnes Shojak.

Around April 1991, Dick Cheney was taken inside a secret underground
facility located in a remote area in Nevada adjacent to Nellis Air Force
base to view captured flying saucers and dead extraterrestrial bodies. The
startling claims were made by a former security guard at the facility who
in October 1991 gave his testimony on video. The guard had documents
and photos supporting his claims of working on the secret facility called S-
4.

Stevens demonstrating and reading text from
alleged C.I.A. assassination order

. UFO Hypotheses -
The guard, Derek Hennessy, used the pseudonym Connor O’Ryan in S4 Informers Volume One (05 of 16)

giving his testimony in a set of interviews with Lt Col Wendelle Stevens
(USAF, ret.) and his associate Gem Cox. O’Ryan/Hennessy claims he had
worked for 8/9 years as a Navy SEAL and performed various covert
operations. He said that 18 of these missions were assassinations
sanctioned by the CIA or other agencies. During the last nine months of
his military service in 1991, he worked at the remote S-4 facility which
had stringent security procedures. It appeared that the isolation and
security at S-4 helped assassins hide their trail after missions.

http:/ /www.youtube.com/watch?v=TAa60qculfU

O’Ryan/Hennessy described his work on the second level of the S-4
facility. S-4 employed approximately 75 personnel on levels 1 and 2.
He said he was aware of a further two levels of the facility, but was never
allowed to enter levels 3 and 4. He said that approximately 12-15
personnel worked at Levels 3 & 4. His primary duty was to guard the
elevators to them which required three keys, a thumbprint and a retinal
scan to open.

O’Ryan/Hennessy described the hangar facilities on level two for storing
the seven flying saucers retrieved from various crash sites. There were ten
hangar bays in total. The facility was described as “the museum”
suggesting it was designed to store advanced extraterrestrial
technologies that had been superceded. He revealed how one or more of
the flying saucers would be raised to the surface for a flight test. This
would only occur when no Russian or other spy satellites were passing
overhead. All testing would stop when satellites were detected.

-4
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He also described seven tubes with bodies of extraterrestrial biological
entities (EBEs) typically described as Grays. A biologist would regularly
check the fluids to maintain the right temperature and fluid mix to
maintain the bodies. In addition to the photos he showed to two witnesses,
O’Ryan/ Hennessy drew pictures in his taped interview describing the
facilities. UFO Hypotheses -

S4 Informers Volume One (06 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=UcLOrjX7VVA

O’Ryan/Hennessy described the day Cheney visited as around the time
when the U.S. was closing military bases at the end of the Cold War.
Cheney was accompanied by three other officials and escorted by two base
security personnel. He said Cheney only visited the first two levels of
the S-4 facility and saw both the flying saucers and the bodies of dead
extraterrestrials. O’Ryan/Hennessy said:
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I was on level two at the time of his visit ... and I
watched him go in and he went into the back building
and we were called up to guard the front of the hangar
areas. ... He saw the bodies too — the seven little grey
people.

A supercomputer and photo analysis expert, Jim Dilettoso, allowed
O’Ryan/Hennessy to stay at his property for a month. Dilettoso said
O’Ryan/Hennessy showed both him and Gem Cox photographs allegedly
taken at S-4. He saw photos of what appeared to be extraterrestrial
vehicles, and extraterrestrial bodies in glass tubes. He also saw a photo
with Dick Cheney standing on a balcony allegedly inside the S-4
facility viewing the area below with the flying saucers and bodies
while O’Connor/Hennessy was allegedly on duty. Dilettoso also
recognized the former Director of the National Security Agency, Admiral
Bobby Ray Inman (USN ret.) as one of the officials in the photo with
Cheney.

How credible is O’Ryan’s/Hennessy’s testimony? The most significant
documentary evidence is the W-2 obtained by Stevens (see slide show).
The control number (45851), Employer Identification Number (95-
6593572) and Employers State ID (2464423P) were checked and
confirmed by Stevens’ FBI contact. According to the FBI contact,
O’Ryan/Hennessy had been “deprogrammed and reprogrammed” after
being taken back in to covert programs by the CIA and Naval intelligence
on various covert assignments. The W-2 and numbers can be investigated
for independent confirmation.

Furthermore, O’Ryan/Hennessy revealed many details in his video
testimony to Wendelle Stevens and Gem Cox about his background and
events, that can also be investigated for corroboration. Finally,
O’Ryan/Hennessy stayed for a month with supercomputer and photo
analysis expert, Jim Dilettoso who along with Cox witnessed his photos
and a duty roster that O’Ryan/Hennessy showed him.

Dilettoso also described a bizarre incident that changed his initial
skepticism towards O’Ryan//Hennessy’s amazing story. Returning from a
1991 Thanksgiving party that O’Ryan/Hennessy attended, Dilettoso found
a package at the inside front gate of his ranch. Thinking it was for him,
Dilettoso took it. When it was later opened, a severed finger was found
along with a threatening note directed at O’Ryan/Hennessy to return
photos and other evidence of S-4. Together with other strange episodes
indicating close surveillance by a mysterious group of people, Dilettoso
decided it was time for O’Ryan/Hennessy to leave.

O’Ryan/Hennessy says he decided to come forward after he was told that
he had contracted a virulent form of Hodgkin’s disease. Being 29 at the
time, and in good health with no history of the disease in his family, he
suspected that he was being set up for elimination. In retaliation, he
decided to become a whistleblower and release photographs taken at S-4.

O’Ryan//Hennessy’s remarkable testimony, if substantiated, clearly reveals
that Richard Cheney while Secretary of Defense, had directly witnessed S-
4, and covert programs involving extraterrestrial life and technology. That
may explain why George Bush deferred to Cheney during the 2000
Presidential Campaign on a question concerning when UFO information
would be released: "It will be the first thing he (pointing to Cheney) will
do. He'll get right on it." Alas, after a tumultuous eight years as Vice-
President, Cheney never chose to disclose anything about his alleged visit
to S-4, and knowledge of extraterrestrial life and technology.

[Authors Note: I thank Rick Keefe for his assistance in confirming
details of this article and for editorial assistance. The S-4 Informers
video is available online: Vol 1; Vol 2. More information about the
video and its production is available at: http://ufohypotheses.com/]

Both articles reprinted with the kind permission of Dr. Michael Salla.
Available for viewing in its original form at Dr. Michael Salla's
Exopolitics.org

""The Connor O'Ryan Story:
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“Friends In High Places:
The Bechtel Story™

by Laton McCartney
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Private Corporation Bechtel
and their relation to Area 51 and nuclear waste

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (07 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=8gsGVLzcneM
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Was this S-4 Whistleblower Given A Fatal Disease
By The U.S. Government?"
by Elaine Douglass

October 2008
This article appearad in the October 2008 issue of JAR, The Jounal of Abduction-Encounter
Research, and is reproduced with permission. JAR, an emall quartery on the subject of alien
abductions and their implications, is available by subscription @ 520 per year,
See WWwW jarman.com.

[NVote from Rick Keefe: Article mentions five caches of photos, which
refers to the five remaining caches after the first set of photos mysteriously
vanished in route to Tucson. The original total of caches was six sets.]
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Was this $-4 whistleblower given a e
fatal disease by the US government?
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Fascinating as the Connor O"Ryan story is, JAR would
not have run an article on it except for the element of the
“fatal disease.” As readers of the companion article, “It’s
my party and I'll ery if [ want to,” will have noticed, there
are numerous claims in the UFO community that researchers
and witnesses have been murdered via the infliction of & fatal
disease, and by other means, but | was unable to substantiate
any of it. Then the Connor O'Ryan story came along.

The O'Ryan story is very much a UFO story, but it is
not about foul play inflicted upon innocent persons in the UFO
community. Instead, it is about vielence practiced and inflicted between guilty insiders in
UFO eoverup circles and other secret realms of our government.

The O"Ryan story does not finally resolve the questions at hand, but it does offer
insight. It gives us a glimpse into the modalities of secret official violence, including the
bizarre alleged modality of inflicting fatal diseases upon persons the US may want to
eliminate.

As the reader will s2e, it is not clear Connor O"Ryan had a fatal disease given him
by the US government. It is likely O°Ryan was falsely told he had a discase in order io
destabilize him for centain purposes the government had in mind.

What is clear is O"Fyan was willing to believe he was a victim of assassination by
fatal disease. OF course, O'Ryan was an assassin himself, so be had reason to know.

Congressional
Investigation

Strong indications of
corporate and government misconduct
After 11 years at Area 51 and S-4

in Special Forces “on

commission to the

CIA," whatever were UFO Hypotheses -

the experiences 0'Ryan S4 Informers Volume One (08 of 16)

accumulated and the circles .
hie travelled in, it was http:/ /www.youtube.com/watch?v=ze3SMSCFMiMA

apparently quite plausible
o him the US govemment
| would give an American
citizen a fatal disease in
order to eliminate them.
And that is something to
think about.

Schneider claimed to be one of three survivors
of a devasting firefight between Dulce ETy againut
wiite US fighting sguads underground in Dulee, HM

Phil Schneider, whistleblower
UFO Hypotheses -

S4 Informers Volume One (09 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=A0vD6AldwIA
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[His real name ks Derek Hemnesey

The Connor O Ryan sory i & lale camently beisg
told by lomgeime LAFO researcher ond retired Adr Foree 1Lt
Col. Wendelle Sicivens, N coscoms whistldblower “Conmce
' Ryan™ (pseudanym), a 115 Marine olleged w have begn
& gmnd ol i aecre AF FaciBily in Nevada known as S=)
'Ryan's real name is Derek Hennessey.

Ageonfing v Wendelle, Connor (' Ryan contacied
Him in Ocioher 1991 indicating he had Information 1o
reveal, Wesdelle ook O7Ryan in, and he remained with
Wendelle and pssociates of Wendelle in Arizons fora

S-4 Informers S4 Area 51 Connor O'Ryan

I e wideo inlerview, O Ryam says thal during ihe
mine momiths he worked a5 & poand ar 5-4 (| 990-1991) ke
w alien Eici and aficn bodies im cryopenic stompe mnd
witnessad a visit by then Secretary of Defense Dick Chency
o the 54 acility.

O Ryma ponmns himsell 2y iscreasingly seasy
with the ET mission of 54, and after o time ke identified
thwee other -4 colleagues who were o6 dsconteniod as be
e, These foir men smiiggled a camera into the facility
and wnok pictures which they plaaned 1 somehow releais
o the public. Allcpedly. the pictares were duplicated and

sinowrek perod. Al the end of the &t weeks, [V Ryan
disappoarod

An -4 whistlehlower

Sd, where O°Ryan sayy he worked, is xesocianed
with the secicl Alr Forop Croom Lake Arca 31 complex
novih of Las Vegas, believed wo he n locathon where ET crafl
and 1echnodagy are being back-cngineored. 11is the seme
location described by anoter widsileblower, Bob Larar,
who epored in 1989 he had performed engincering work
o allen anifacts at S=1.

Thim maonth all (B information held by Wendelic
Stcvens on this case s being released in the foms of 8
lengihy decumentary produced by Rick Kieefe of Arizosa
and posted on YouTube. (32e links on pg. 27 of this issus.)'

Thae film, wiich b very pood, includes video
Imferviews with O'Ryan, Wendelle Stevess, Him Diletosa,
eah D, and olers; the predenlation of docamenia
related 1o the case; and other segrents om 54

secreied ab five bacalions
Im the mubsdisi ol
This, OV Ryan says docton
al Sl todd him he had
contracicd a Fasal form of
Hosdgkin's disease sad he
would be discharped for
medicall nessucer. The four
coniprason then conlerred
and decided 0" Rysn weosld
b the one tasked with
delivering the picoures in
sormcong on the outside.
When (¥ Ryaa conisoed
Sicvens he had been cat
of the milltary for seveml
weeks andd he was, he says
on camers, “on the "

Ckn conembssion o the C1A

Connar (FRyan
wies 39 vears old in 199
and, acconding to Wendelle
he wan " Marine, 0 US Navy Black Seal? Deluaé,a
seniry ol 50" He had heen assigned to “ Special Forces,
spccial opertions, intclligence”™ for elght or nine years
ko b 1991, The YouTube docursentary prescnts a W2
type form isdicating OFRyan held the mnk of sergean; and
was "on & comméssion o the CTA"

B turns oul £ Ryan was a government assassin,
One of his jobs was 10 kill pevgpde on order from the LIS
govemnmaent. En fact, acoceding 1o Wendelle, O Ryan sald
he bad kilked 18 people, inchading 115 citirens—poople
' Wyan described as “enemics of the US governmens.™

These mesassinations wese carriad ol poriodically
afer (1" Ryan joined the MarinesSpecial Forces in 1980,
Reportedly, the Lest ssmaskaatos sook place while (" Ryan
was working 88 84, Immodialely prior io 54, 0" Ryan sald
he was on ~suhmarine dory"

I secri the madas aperandi was 0'Ryan would

4.

find his corders g0 kol eeder ks pillory, He would)
then be dispalched on the “special mission,” following
which he returncd 1o whalcver mone pormal dulics be nan
assipned (o al the time, such a1 suberaring duty or being 5
prend o 54

Siw weeks with Wendelle
The events that unfoddad in the six-week peviod aler
¥ Rywes contacted Sacvens arc comphicaied. Hene i the
Easic pld linez
Ociober 1991 Wendslls Sievend is contadted by
Connar 0 Ryam who tells Wendedle there are discs and
alien bodlics a 54
Wendelle permizs O Ryan o simy at bis Arizom
P il the tio beggin o dialogue. Wendelle leama the
man s 0 govermment sssassin snd thai e by L “gpecisd
maition” O Ryan illed a fellow Spocial Forces sevgeant i
Hungsry,
O Rynn weils Wendelle of the smogpled camer,
the piciunes, and his health condizion. He says the four
confederales af S-4 picked Wendelle Stevors as the outside
perman they wishad 1o contss!
¥ Ryan claime five wets of the pictures were made,
refeired boad

an insurnoe
policy which
will ensiirg
their survival
in e (hair
|1kt poture
Aaking
Benvitles are

dmeovenad by IRGIF superion

' Ryun is not sere he sctaally bas & fuisl discsse, but
I Bt o It itrongly ssipects he was given the desmse by
s superiors because be “knows 1o moch” afier basisg
assassingled 18 people

' Ryan says he has madled o parcel with one st of
ehe piciures 80 Wendelle, g when thoy go o pick up the
pancel, It does not nmive

Threstenkng letiers
After O'Byan is s Wendelle's home two days. they
begin o receive hand-writien thressening acees insisting

D FEyan “coms home™ to Delta 6. These notes contime (o
be delivered theoughout the sky weeks, and onc of e noiles
ingludes a sevored human finger.

O Ryss pnal Weendelle onelude O Fyan's own Dela
6 Special Forces colleagues from S-4 have been s2nt nfeer
him. They come 1 believe, homever, thay O Byan willl not
be picked up uniil all the caches are in the hands of the
povemmssnl

‘Wendelle becosmes apprehensive and 0'iyan i
mavved 1o the hame of Asizonss fim Dilenosa, onc of
Wendelles close colleagues. Gem Cox, Wendelles
grandson, with whom 07 Ryan kad boconss close,
acoompanies £ Ryan. While ai Dileisoso's home, the
pasrtica bocome: awars of Iwo cover inlrusions ot the
praperty

The threstesing lone of the noles eicalates; O'Ryan
i called a “eraitor™ and informed a “wermisation” order
hizs been daiued againat ki, Somchow O Ryan amanges
& meeling with ks CLA “montor” of an airport. Following
this, O Rysn's hebavior becomed erratie. Afller the sevoned
fimper armives al his home. Dileiboso asks Cax and O Ryan
s emve,

They do and travel &0 Flovida asiensibly to reirieve
one of e caches of photos, An gsseciae of Wiesdelle's. o
worman mamed Cmnec Onee goes with them, The effon o
rewrieve the cache of phoics proves unsucsewlid, and Oem
and the woman reuam o Arizona without ©'Ryan, In the
meantime O Rysn makes his way hack 1 Wiendelle's home
bl penaie cedy m shor ime. After he braves, Wendelle
never hears fom (FRyan agsin

A for the photo caches, none ever 2l ing
Weadelle's bands,

Sowrces for this case
The sources of ihe [afnrmation on this Gk an

‘—
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Captured
Alien Vehicles

Strong indications of corporate involvement
in the 'back-engineering" of UFO-type craft,
and creation of secret underground bases
where these flying disc craft were tested

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (10 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=Hw89uS5UCTC4

ORyan on 5-4 perimeter securilty which
includes C-26 minefields, lasers & snipers

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (11 of 16)
http:/ /www.youtube.com /watch?v=wvxIX8L_7Y4
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il all we would want. and the neader will notiée
the 1o Frequent use here of (he teem “sccosding 1o
Wendelle.™ ‘Wendelle is intendewed extensively on Rick
Keeles YouTube documentany, and so sre O Hyan and
Diileticsn. However, Gem Cox is missing from ke film and
e wigrmias whis Bevtm paidd Cox and O Byan 1o Flofda.
Oimnec Onec, 15 also méssing.

As for O'Ryan's mservicw, i coaton on
descriptions of S5-4 Some of e other infeamation we
mre interesied in bore, including O'Ryan's work a8 a
prvemment assiesin, and the circumatances of his alleged
Tatal disease, are nol allesied, o nod Tully amcited 1o by
' Ryan in the mped imerview, [roead, It ks Wendelle
Sucvens whao iells us the maost aboul these subjects

Much of what Wendelle speaks about |5
informalion derived from conversalions among O Ryan,
Steven, Cox and Délensoso during the six=week perind,
informatkon which was never pial on tape bl which is
recalled by Swevens and Diletioso,

Diiletiods soemi li have Kepl his deiance from
' Ryan 2ad bodged Cox and (' Ryan ie an out bulkding, not
in his hosne. Dileticmn, a compuler engineer and bongiime
LI phvceios mradymn, ielly what be recalls s the YouTelbs
documentary, bl more of whal we leam refies on the
recol lectsons (ressmony ) of Wendelle Swcvens

In addition, scveral documents are shown o
screes bn the Keefe YouTube Alm, lacluding several
of the threatening notes, Uhe Wl-like fomm, and ke
alleped order i assansinace (he man in Hungary, on C14
letiertead. Readers will want o waich the excellent Kecle
Adcumentary W gain the Nulles asderanding of this clie

Wendelle Stevens” cradibility

Wendelle Sicvens has held the Connor OF Ryss siony
for 1§ yesrs, although he did releise some of il in 1998
and 3001 . He held ihe siory, he says, oui of concem the
D' Ryan cvents were some 200 of Irap sel for him by the
US to compromize his credibility and possibly incriminae
hirm; and alwo for concem for the mfety of Cossor O Fyan,
Mow, due io Wendelle's ndvancing years and the urgings of
colleagues, the Tull siney is being releaued, | am sold

My owm view of Wendelle Sievens takes inio sooouni
hiz advanciag vesrs (B6), the lengik of Lime he held the
stowy, his exsended ionure in uiology dating from the 196,
his milizary sefvice 10 our souniry. and Wendelle's many
loyal fricnds in the LIFO commumnity.

Hased on these factors, | helieve Steven's acoount

Ni is Bard o imagine he would leave s honx os his Sl
legney afer aame SO years in ufelagy, Therd arc some
discrepancies in Wendelle's acoous, ban | chalk these wp o
the many details involved in thid case and the 18 years of
elapsed Bme.

i

n specific fual desemse (or would in (ks fimure); his
concen that bis female associate [girlfriend] had contracted
n specific facal desease; and his beliel thas specific Faal
diseases are coverily injecied inlo human targets wha
il clBeTes b disidisaled by convenliosal measn.”

Iy “injected.” did Jim mean medical injection’
Yes, he did. Kim alio confirmel O Ryan claimed i be a
govemment assassin,

AR for the “lemale asocime [ginlhesd]”
mentioned in Jim's email, I'm told ' Byan did not have n
girliricnd, but o6 of his 54 conledermed &id, and O'Ryan
knew ker. Perhaps the |x the woman referred o

“Special miclon” means asasination
O vidoo 0" Ryan iy lie shoul being &
govenument nssxesin. He mentices only “gpecisl misslcas
Bn an inserview, Wendelle wdd me the following:

O Ryan saod he wai] oae of the Special Foroes
executicaen ued by the govemment fuho] cary
ol “special mistions.” T said. “Tsn't that marder ™
He said, "OF course not! 0's not murder, It
what we're irasned 1o do—Eks oul ememies of

ke Asrerican govenmeni,” and he says, “When
there’s & lrailor or @ gpy or somchody in the
poverancnl who nezdi oo e removed and he may
have seonets they don't wanl b come oul in court,
we ke care of L

He had 5 wnoo on his kel bigep with o mark for
every “special miztion,” and | came 1o usdersiand
n"special mission™ is a povernment cvecution. He
had |8 marks

¥oir misan ks Rorchet i & beld?

Yes

Wites the man i Budapesr he suppo sedly
arsassimed an Aswrican clizen®

Ved, &n Amencan Army Gives Beecd, seaior
serpeani.

Wik war b ammnsimided?

They didni iell O Ryan. They just. . ssid he was
5O jermshraie @ man by ki name g gned wohe
Emtassy in Budapesi. . .a mug sheet showing froni
and shis motures with b ingemdias, whene he
lived, magps to and froem hils work and 1o and from
the school where the ids went and 1 and from the
procery sicee. All those things.

He disappeared in the crowd
O'Ryan was glven Hungarisn chothes. shocs, and
capand o weapon with Hungarisn amemuniibon, and
prided with sssther Special Fomes Irap.
They were given keys 10 6n sganment rented in

—

S-4 Informers S4 Area 51 Connor O'Ryan

=, . crazy nas disease™

Connof O'Ryan sasd the dociors at S-4 told him he
hiad & futnd o of Hodgkin's disease. Hu did he in fact
hawe & faeal Ssese and i e did, was he infecied with the
disense by his superiaor ul 54 me s Form of asasssination by
falal discase?

O of the probiems with this ides by the SEscase
'Ry claimed, Hodgkin's. is nof fatal, Modgkin's, a
cancer of the Dy pyasem, iy sasd 1o be phly cunmbls,
Furthermore, O°Ryan reportedly bad no sympoens and fell
perfecily well

Here is what (FRyan sys on lape about his alleged

disense: “An my last physicsl they wid me I've conteatted
a farm of Hodgkin's disease. To be perfecily honea, | don®
lerscra wihist the tnah |5 or nel.” A esother poinL, reganding
his medical condition, "I'm still checking that ot ® He
alsn gyw, T ve heen discharped [of medieal reatand; [
unfil o perform my deties.™ Also, “It became an obsession
i find cut fabow Arca 51 and S-$L bocause | almoss feared
e my own safety. | didn®t want so walk away with scene
cruTy aad dipease.”

In an inizrview Wesdelle iold me the following.
My queitions In alic

1 eriedd 1 vk hiim 1 0 doctor, but he woekdn't go
He sald, =1 doa® want wo keow about (e 1 don’y
wank i be planning my death every day. If 've gt
it 111 go whes b happens, I | haven's gt it ey
lied 10 me.”™ He said ke felt perfectly healchy. . .
i My conclusion was, IF be had & diacsse. . Rhia
superion 6l -4 had given it 1o hime And he's poing
10 bring the whole kowse of cards down Belceo b
died.

Do o ik ey wolar fed bt do Beoomie @
remegade?

Vs, hecause he Bad $3500,000 in he hask and he's
gonna die before be could spend i

Whar wrs e dirpast they fodd b e had?
Hodgkin®s Disesce, but i does pot move that

Fast wadess ' a paniculardy vindent form, lie
intellipence wses.

Did he indivaie ke rver Milled gayone by fnfecting
hem welioh @ deeme !

o, he did mod do thal. His used a pisal,

Dilentosn confirms
ENid O Ryan tell others besides Wendelbe that he
mijght have & fatal disease and how he thompht he aijght
have gotien i€? He bald Jins Dileticao.
=1 &3 pezall,” Kim said inoan esail, “gencralilics
£ Ryan iobd me, fincluding] his concer be had contracied

their Hussgarias rames in Buslapost. and ey
styed there rne day planning their operstion. Two
days Rager they carried itLoul and execsted the guy
comming out of & geocery wione with b semas full

ol grocerics in Mront of ks tuo ieenage Kids in the
car, and disappeared |= e crowd, went back
ihe Embassy, goi their own chothes back, tumed in
the Hengarisn clothes, were driven 1o the sirpoe
immadialely by s Embassy car, pol on am airplane
mend eni ool oof he corastry,

D you ever confirm this man Koo Been murdered,
indlependenly from whar Connes wld you?

M, 1 did mot, T Beft that 1o somebody elee because |
knew If | simned meddling Ia i I'd get 100 close s
the subject. [Author"s note: this statement reflocts
Weadelle's congers the O Ryan episode was & rip
intended s comgenmice or incriminase him |

Do peaple smddersiand tart if they beoome
i —

Waii a minuie. They don't consider themmelves
sasatibng, O Ryan iold me, “Our Iaising is bo ke
out enemies of the 1S povemmeni, ssd that goy

don'i disbelieve our superiors. He was 2 spy and
had w0 ga. We couldn't alford 1o take Kim o irdal.”
Sowndy fike O Rveey mind war dindad, On the ons
hand, he war sl defemding whar e bad done

h yeah! He didn®s think he had done amyvhing
wrosg. He wad so palriotic when he saw the
American g po up the Bagpols, he wepl

Sp b wan sl holaiag o to these idear eves giver
ke bevawr o rreepade bl

¥, he v defending the position. He sald, "There
e (PISOTS Wik have ScTeti the government

can’l afford & expose in & irjal, and they have io
be semuinancd befors they can release U socnets,
Tha"s our job™

Firs by was om the pun”

Yos. He was being berminaicd bimsedf, be thought

A deepening vulnerakbility
Sov, il B repeend Mmaelf o dowperous fo the
govermment® Did he regard hiv ows execurion az
Jrified?
Wiell, he said, 1 protably know (oo msch sfler the
15* sssassination.” Any of thome could coene back
o b,
Sa he izt elode, oF an the edge, of ferkfiing hiv
Wi arsarnisation
Fight. He believed themn when they sold him

Rabart “Baly
Muclear Phys

Gene Huff, film producer “Excerpts from the
Gaovernment Bible”

1987, some sci
tor reactor
underground blast

S-4 Informer Bob Lazar goes public in 1989,
preceeding "Connor O'Ryan" by two years
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| hasd @ atal disense | becamse he s he Fedi
villnerable datisg the lasl couple of eveculions i, searching ihe m

when he was dodng the same Spectal reionrineis. Whe
oroes roops. He had a foel y might knos ing it was very late, lor £ they woul pevmally
ek misch, do, sl Bave @ go, have goten up.

You meean be began fo nerpect be and they wevre Accord Wendalle, ('K

that o fewenr™

Asscl b comasd it b Thee ol wheid he i, 7
o nedersnmd =, by 'of meed ro vake e our. '
‘Yeah, nigh

o thew woly alaln'd be frerd volureer? He didwe ¥ o GhiateialEer | T+ Site 7 ek
thar e T TTEEET
Hi had §300,000 and he didn't want o die wiih Py Hit R T ”l'li' T

m TelER
[N Fear

h: kaged Rafill

" Whus be |.|H|:.|"
wEfls he

5a e e T v e
Thai’s Ehe way i

¥ prab el
They combd huve prabbed bim at any tme. And
wrn—he was a meenher of Dl i, s
1 Arca 3| —ihey send his ow
o youl hink' gingere Ihey ase, Hie was
[ Dieln 6 mncd they sent hi

ey senl b

e phcinees and pui them in five &iTere
e beliang thoy

and 1hey b
Bermimaled him

Inlrmlan of the Minjas, frst
3 GOVER
g the six weeks.

was dressed
sing die-
skrd aomns the room and saw an

Oem’s bead The
yie eloazin

Idenucally dressed r
ey, Connas did wiske up and JrT\uI'\.nll'\.
Jisg Chem did paol Fealuee Cierm Wil awale

e A gus

%

ALL THREE FHOTOS ON TIIS PAGE ARE COMMERCIAL
PHOTOS, SHOWN FOR
FELUSTRATIVE FURS
PFOSES ONLY,

Inirmslon of the Ninjas, secend
The cther intrusion oocurred in November at

Jam culled the podice
andl hooked oot ghe wins

Footpeiniz. Jim bad been lerparkeg By lawn aed b was wet s he young Special Forces iergeani be xaid he
Tha intruder had been on the wet lawn, then ran onto a dry n 1990, In 10 yeurs O Ryas said b
sidewnlk, leaving wet Fooiprinia. “The fox s Bokeed mations. That's 1.5 a year. So ey
e-toed sock, like mantial ans foot pear which for
bl wihal e
puy bad on,” Diletnes
YR

it was 54 that seems

o bave deives (F Ryai
wver the edge. Being a
VAL S W
and the secwriiy was

Wihint dernlied
' Ryan?

i, bl there was

mwee, It secms io have

WS prrdng
o destabilined Connor
(¥Eyan

hiis home. He was so
patrings e wep

T
"z | think they |
It

on ikere. Hut appan
ok b0 b, O sy i
nbined wich evenyihi

For yeans

They teok plriures

(¥ Ryan fessd thooe olhers al 54 who couldn’i iake
It gifher. They brought & small camers bn and 100k plotures
Wh A red by thase in
ch F, O WA
had I:“n planning al the cvents which Followed is to say Bese events are besi
o FEmaing in
the millitary and

enactly this activit

i
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UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (12 of 16)
http:/ /www.youtube.com /watch?v=5G0aTO4glFc

“For the duration of my employment at S-4
I was paid by the United States Navy. ™

“When I went to work, 1 was 1
Mekarren Alrport in Las Veg
wihich is a highly securs nuvrrn
on the Nevada Test Site.

7 01'40" / "r". 115 46" 35

S-9 is 5|iu.ﬂ|:-|l at the base of the Papaoaié
Mount by the Papoose dry lakebed.”

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (13 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=KC60Lb2IxmU

program owul at Area 5-4 consisted af

2: Proj r'l tm len-. Froject
ok Project

wilh o lel) nranuhmn

Project Sidekick d

ihat had a newiron so

¥ & wity lem

dealt with the ph

oo | WaS ROt pEFsSO

ware af Praject S

0] ECT GADIDE

-

*These brielings can |wu:he 'bptclrum
of inform on... mostly relating &
and lagy. These
ta be an overview of

ould be used tn brief scie

el s ait th fih

nd not just :m-l specific field of enlle.wn
The averview of Project Gallleo was acour

I read the averview and later witnasiad
evidence which proved it to be accurate.”

nl far & ride
lar dise appeared 1o be in

an and becawse af it sleck
I micknamed it the "Sport Model."

odel” is aboul sixtesn Tesl Lall
and farly Teel in diamelier. The exle v\lﬂlﬂ of

ise I% metal which is the calor
L] pur: Madel®

In 1989, Lazar made public Project Galileo
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eaplained by aataming the activity was discoversd
after e cackes of photos. had been siowed omtslde the
Tacillity:

Whan would the povernment do? Neulralizing the
4 conspiratons immediately would have been an opiion,
et whal ghou the cackes T DN they decide 1o falscly 1c3l
¥ Ryan he was dying and then turm him locse on the sireet
w b ol leadl ihem 1o the cacheaT Docs this eaplals
everythingT

“You bave a fatal discase™

We don' loeonr the exac) cireumsmrces of O Fyan
leaving the milizary. On tape, 0" Ryss says, “I've been
dizscharged for medical reasons; 'm unfia 1o porfonm my
dutien”

Aggording 1o Wendslhe, “A few days afer the
physical when the blood tests kad tme 1o get reponed back
Uy callfed him in and wold him be had a Tatal discade that
would tke bim oul in wo or three weeks. They were golng
Lo cirachange him and led him o Bosse U straighten oul his
persomal affsins before
hils desth.”

S-4 Informers S4 Area 51 Connor O'Ryan

Alezrnatively, ©'Ryan might sod have been scit 1o
a hospital if the povernment inlended o assassinaie km
nnd had given by hirs a fatal disease, but in thil case, why
woild they tell him about i

There is the suggesiion in the sbove hal O"Ryan
choie [0 beave the millitary, Perbaps he was told you can
be trunaferred back o the “regular Navy™ and “taken cane
of medically,” or you can be Sscharged snd “go home 1o
strad phites ot your alfmine.” I7 ohas 3 whal happened, it
sounds cabculaied i me

[ canno believe O'Ryans seperion would kave pa
hirs om the sireet unless they had something very differeng
In i nhas whast they sold him. A 29-year old whise
whale adult life had been in Special Forces, with linle ar
nov famsily tics, sn assassin with |8 notches in his belr, privy
16 the biggest military secret in history, wiha thinks he's
dying. sed whes the poversment nnows bas commitied
espionage. Ma, ihey wouldn®t pui him on the street unless ii
wai i calcul sed mone. Apparently, the government wanked
' Ryiin on the sireel.

Thea too there
s the i searse, nllegediy

Howewver,

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (14 of 16)
http:/ /www.youtube.com /watch?v=sC8Y3Ei0OZuo

O'Ryan said the doctors at S-4 told him he oditins Hodgkin's

. Is ot equivalent 1oihe
had a fatal form of Hodgkin's disease. But " " .
did he? And if he did, we he infected with  jighiy curabie. s as
the disease by his superiors at 5-4 as a though they were selling
form of assassination by fatal disease? "-";' ’""'.T Eeight

L2 , you' | see

One of the' problems with this Idea Is the through ?ﬂlt pretesae, bul
disease O'Ryan claimed, Hodgkin's, is
not fatal. Furthermore, 0'Ryan had no

clicudens 00 the video
£ Ryan says, “They
WETe ROing L pul M
back i the regular Navy
but | didn" wans that
because 1ve always
Besn par of a Seal
teaen. S0 they prosmised
me [ woald he rken

we don’i think you're
hekght enoaigh,’ O, mone

care of medically, but

symptoms and felt perfectly well.

wnnrecily, we think you'll

B [peivalely ] walked 1o

e pon desperate o hink

my oolleagees [his
conlederaed] al the facality and we decided since I"'m in
ihes kind of silstion [dying]. . .we're going o oy o beiag
D ol in (B opea.”

Froem these inconsistent charscien miloss we can’t
L]l wheae idea i wiss (' Ryin bo dischanped. The soonarin
im which ©'Ryan is told paint blank be kas 5 "faeal™ discase
BRd “Tan weski I3 ive” I8 nol hdfmal medical praciion
BMormaily, dociors do not declare any condition “wermi=al ”
They aay, Yo' e very ill and we'ne starfing trealment.

O the sireet

1F O"Ryan had a natemlly=occurting discase,
Be ought 1o have been transferred 1o a military howpital
That this procedure was not followed ks the makn reason
1 hedicve 0 Hyan was fnlscly told be had a fata) discase
Another reascn i, be was not il By all sccouses he Booked
and fel perfectly well, and gn individel who will de in
“two weeks™ does not feel perfecdy well

siraighl.

And wune enough, although sobody 1ve mibed
knows what (F Ryan did in the woeks beiween hls discharge
aeadl ihe poind be phoned Wendelle, the one thing we ko
he did mon do was go pa A civilian docsor sa find out if be
was il or nol. And when ke goi i Wendelle's house, he
tefused wo see & physcian,

L ovou'd et oo far s 7.,

Fanberming, “iechniques™ wore being used oo
©'Ryan (and apparercly afl the other gusnds at 5-4), 1 refer
1 the pethodds OF Ry weas blacked oul during his physicals
or during his security screenings. *You'd go n o room and
hay worhd ook s U 1ooas TV, They"d 1el] us, count 1o 10
aned you'  peach as far as seven and dhat would e it You'a
wake up S0 minutes laker with a remendons headache.

Moat certainly, Coance coald have been disecnad

ﬁ

under hypnosia as 1o what choice he would make
upon learning he bad a fatsl disease. *You will choose
Imenediaie discharge” he could have boa il

Hut the main thing iis, if genling ihe caches was the
e, it ehould have been eany (or thoss in charge 81 540
use the same means=drugs and kypoosis=to determine
where the photo caches wen stoeed. They woslda't kave
neaded io chase OF Ryaa arcaed the country, which they

Bt in the Keefle documentary, Windelle mays
someihing differenc: “0°Ryan keew they mie virulen
strwins of Gasoer and other discases bocause be hadl been
invedved in some opeestions. |avolvieg diseasen, and
acdenis soa.”

The par abot the necidents refiens w0 Byan's
allegation ke knew of stsassisations sccomplished by
hedicopesrs made 1o crich ahd bunes Bawn up Where

innocent persons were killed along with the tmrget

One of the thiemening tosed Mom Dl 6 refen o the

"You'd go in @ room and they would hook belicopier crash assassisation, and a sewspaper anicke

us up to an IV. They'd tell us, count to
10 and you'd reach as far as 7 and that
would be it. You'd wake up 50 minutes
later with a tremendous headache.”
—=Connor O"Ryan

whoud the so-callled “socident” is thown in the Kecle
fikm. But I learned po details aboui what O°Ryan
may have known aboul assassination by latal discae
encepl for the sinlement ke made o THleitoso aboul
“injectons.”

Themefore, wheiher O HRyan believed |m e

subseqruendy &d

The iddess O Ryan bad o fotal discase, and ihe jdes
the povernmeal kad given him afal diseise in order 1y
ssmssizale him does not hold up well. So why was O°Ryan
nald be had o faial discade? Subseguent evests sugges
the government was sware of the esplonage O°Ryan wis
engaped ia, and it appears 1o me demabiRgag O Ryas and
puttingg him on the sireet was pan of what the governmest
decided 1o do about i

Thi mowis Hghteni
How does the slimsilon nppear from ORyan's
parint of view?T He has no eridence his superions at 5-48 anc
avware of the esplonage. He basn™ been queszioned; kis
wonfpderates sl have thair normal jobe at S-8 and they
haven't been questioned
All that's bapponed i saddenly O Ryan is

realiy of teon Iy Malal discaie hocisis he
haed firsthamd kmcwledge of It or whether he belleved
it gsmply becauss it is possible and therefore in principle
might be done, | do not know.

M ghould also be soted thal Wendszlle Stevens,
throupgh whose eyes we are seeang this case, ferventy
hebiciies LIS intellipenos engages in the praciice of
amashrathon by fuisld discase, and he will claborwie on i3
& masment’s notice, Ciling other cases where he believes
this oocumed. If §t°s poissed oot ghat Hodghln's is not s fasl
diseane, Wendelle will say the governmend has engineered
Its e “Tasl moving™ leihal siesian,

T wasn'| the swusesinstions
So O Rysn ends up st Wendelle's house, and there
weze really iwo qusiteons o that poset, Dd he really bave a
fatal disease? And why had he been discharged?
A noded, it mst have suened dawming on 0FRyan
there was moee io his dischange thes met the cye when the

tesmeinally i1l and sbost that be s deeply susp

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (15 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=mhuutYYy4NE

erﬂ“ﬂ:;:‘f::z‘;;;':‘" :I"r;"‘:rr:;' ﬂ';‘:_‘l";:r Wendelle Stevens has held the Connor
o . . !™=  0'Ryan story for 18 years out of concern,
sl of expeonage, all he can think is thal he is being he that the O°R; ts
elimizaed hecume of the 18 ssswsinacions, $aYE, tha yan events were
I dos ot appess (' Ryan initally thought S0 sort of trap set for him by the US to
his sperions ai S8 maght be lying shos the dscase. compromise his credibility and possibly
Probahly thet dewned on kam only later os the weeks wen incriminate him; and also for concern for
by e b ol oot e the safety of Connor O'Ryan.
Instead, O"Ryan is pedfoctly prepared io befieve
ihe povernmeni has infected him with & (sl Ssease,
Sa the queslion articd, was thore arytiing in O'Hyan's
background thes familissized him with sssssbraton by
Taral diicaie? In addiion, 30 minmes afier iclephosing Wendelle,
Wendelle gave me two different answers on that, | FREyaa'’s lank sscounts weee Troren and Wondelic had 1o
askaed, Did O"Ryan cver peticipaie in giving anyone n fatal  send him maney for the bus ride. O Ryan also thoughs
disease? “Mo, be wsed o pisiol,” Wendelle sa5d :

I—

woeks wend by and ke did not die or even fs11 i1, Afier all,
"l e sold he Bad only “1wo weeks™ 1w live.
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he was under phovioal survelllasce bn the bus
wtation and ol s why he mailed 1o Wondelle the cache of
jphodaes be allegediy bad with himg leeead of can
o big person,

My A mpresion i 1S OR SFTRVR] &

S-4 Informers S4 Area 51 Connor O'Ryan

frcem heer by iriesd and she “fered the worsL” Another

gthem  glue v the package 0" Ryan had mailed to Wendzlle

falled io nreive

Wendelle's, 0" Byan w1l elung 1o the nation all his

eroables sncmimed from the | ssssidaations, 17 ihat

wend rue, e caches mighi siill be socure and he could

Hulfill his parpose of gerisg one of Bem w the public
The fear that penvaded both Wendelle and

UF Ryzew wemd that 548 wad always going o be O'Ryan's

Fasl assignmenl. The idea was thai afier O°Ryan's

1T mevasainatbon ke alresdy “knew oo mech™ po e

They sent hls own team—he was a
member of Delta 6, a Seal team in Area
S51—they sent his own team after him,
which tells you how sincere they are. He
was part of Delta 6 and they sent his own
teammates to get him!

allowed 80 survive. He was used goods, o send him i

B, deepen the conlamisalion: il docin”l mallar bocause ke

wat destined 1o be eliminated

Filmenaker Rick Keefc has a #sion of the
dynamic at work in € Ryan's siemation. *You don't get cat
of some of s jobs afive,” Keele sayi. "They bave coe

killl the mext im o chaln of asasisations. (nce you“ve sses

enaugh o coenpromise the leaders”™ you'ne doomed, Keefe

beave no ooz
al e holloes
alive.”

T was

eeasoning that
ke OBy
B gt b 54

“li becamne an
ebettion o Bnd ol [aboul A 51 and 53] Bocaise |

almost feared for my own safery,” ke had @id Asd w0, s

of & doepening sermie of vulnembility, O'Fyan pervorscly
began to dig his own grave.
W were jold if we breached & socurity

apparenily had

=0 mmengy afier

*Vu"re & tradior™
Seill ancther cloe, and it wes & biggle, wene e
noies that stanied arriving wiition in Special Foeces lingo
sccssing O'Rysn of being & “irsisor™ The moces Bad
symbols in them represonting various of the photo caches,
with some symbals v-ed oot indicarag chat cache Bad

believes, “They  been schied, This kind of thing continued with the tersion

escalanng in @ wear of nerves.

Then there wak the incidond wath O Hyan's [
cand. OFRyas had left 54 with b 54 estry card, which
he sboshdn’t have been ahle g0 do. One night o Wendelle's

just this kind of e buried the 10 cand bn the backyand before going out

iox dinncr, Om roium, the ID was gone. That suggested io
Wendelle and (' yan the T cand had a incking device
in i, and thai meant wherever €3 Ryan had gone post
discharpe, 1Bs povernment had Esown where be wad

O’ Ryun them ssggesied there might be other rcking
deviees, ever e hin hescdy

Mo where to hide
Wiy did the penple shadowing (O Ryan pisk gp the
card? That would further adert 07 Ryvan he had been irmcked.

sysierm al ihe faciliy ($=4) we'd be terminaed ™
£ Ryan says 00 tape. And he thon proceoded o do
enacily ikal

“Diedperale™ ik him: Wendlle Stevens
describes Connor O'Byan. Afier 18 years of
ecammining thit cae froen all angles, Wendelle bas

proceeded to do exactly that.

“We were told if we breached a security
system at the facility (5-4) we'd be
terminated,” O'Ryan says. 5o he then

come o believe O Ryan was not s “plant” and was
mad Bying. As Wesdelle soes: i, O"Ryam was driven by s
sense of doom
Whasever was in Connor 0" Ryan's mind during the
Bt erip po Wiendelle's home, within 4 hoars O Ryan and
Sievent realized the cxpionage s 5-4 bad boen discovored.
One choe was O°Ryan eelephoned the girlfriend of
e of b confoderaled, thal is. ong of the (our who'd taken
the pctures. Reponadly, the womas taid ahe had nol Bessd

S

But they never picked hin op. Right teough io
fhe end of this bizarme cscapade, Conncr O'Ryan was
mever aresiod, and the last time Wesdelle saw O°Ryan, be
weas il feee. He deove avvay from Wessdelle's howie ina
caf with B wimas e mel |6 Florda whom he agganatly
persusded 1o drive kim (o Florida back w Arizor. As
Wendelle saiys, “They oould have picked him up at any
Eime,” bl they never did

Waterbssarding would kave worked

The idea O Ryan wes not plcied up because of the
caches doesn"L hold up. O'Ryan imisied thal was the case,
and & the time Wendelle succumbeod 6o the ideaas well, but
1 dogsa’t hold p. Al the govesminent had 1o do 1 wiing
every bil of isfonmagion oul of Conner O Ryan was 1o e
drugs and hypoceds, snd if not, they could have resared
ol d-FiaSianed waberboasling

Frankly? The-oaly reason | can soe why this whole
O Ryan scesario was allowed io play oul was as & tralnlag
exercice for the Special Forces —o trining exercize snd
poasibly punishment of Connor O'Ryan and an object
Iesann for any number of poaple o the inside who
panichpated of had knowledpe of i

Sending n message

Home home o sl insiders concerned woeld have
boer a message, the mossige of the fulifity, the shoer Folly,
of rebelling agstan of atempting 1o betray (be securily
apparsius of the Unltzd States govermenent. On display
For many people o see, including, by te way, Wendelle
Saeviens, would have bees the ruthless efficiency of the
reethonds and iechnologics the LIS Bas @ i disposal o
discover and netralize i,

So Connor O'Ryan, we kave o s himos & 1559
wergion of Winsion Smill fram Orwel|s povel 1984, After
Eo was Brally arrciied gnd brought “home.”™ we can piclure
them srying o Bim,

Al Lcun think of is it wes calculatsd 1w fuithsr unnerve

were transpasesd 40 his puryuers. In the meamime, protably
hene was andather irscking device in O'Ryan's body or they
wiouldn's bave sacrificed the cand A real et and mouse
Emme

sergeant in Heagary

And we also have s case of an Insider, Conno
O'Ryan, someone who had resson i know, quite prepared
I Believe himeedl a of adiaisiinataon by falsl discass
&1 the Bands of the US povernment, Thix caie docis'l prove
the LIS docs this kind of thisg, bes it s about o cose 0
subsiantiation as | expect we will get

Ecctnmics

| 54 Informers:

Vol Oine: g youlabe comdyicw play
list Pp=C7424T | IDR4DEEY
i Bt v youhe comView _play_
2 ACRACRIIRG

puiuhe comiview play_
247 | EAHFIEAS

gt nfohy poiheses. com

‘Website page devoled i 5-4 Infiormers:

g fvenow wlohypotheses comsdinlermers. biim
YouTuhe Website

oty (e younube comudnhypntheses

2 | am unable to find the term “Black Seal” in use.
Perhaps ihe term is a colloquialism used by Special

Forces personnel bl not kavieg official statas

*(h, conee now, Commar,

Lear an the evenings just autside Ar
when Lazar roved (to Lear & Huff
Knapp) that he knew when 5-4 fle

-y

"The hardwa and technology that 1 was
exposed Lo should be placed in the

hands of the sci ifie ceamm t

the right of every person on Ea

that there it phy 1 o RE B

that there |5 life alsewl and that at least
ane form of that life has been her

"These beings are three to four feet tall and
welgh twenty five Lo fifty pounds. They have
grayish skin and large head

yiosa cEdin't eally dhirk O'Ryan has no evidence his superiors
yos and your thiee pali at 5-4 are aware of the esplonage. He
could gei sway with this hasn't baen questioned; his confederates
Bitthe plot of yours, did still have their normal jobs at 5-4 and
yeu™ they haven't been questioned. All
that's happened is suddenly O'Ryan is
As close as we'N get terminally il
Finally, what

about the laial disease?
As the forcgoing makes
cless, | do mof helseve Connor D' Ryvan had a ) diseass
and thal meses we do nol have here o example of the US
povernment atsassisating someone by using o fainl disesse
Wie do hinve here, appancaily, a case of he 1S gowermenent
assassinaling an Amrican cilizes, the Special Foeced a

—

Reprinted with the kind permission of Elaine Douglass. Available by
subscription from the online magazine "Journal of Abduction Research,"
at Jarmag.com.

everal incidents with Gre
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May 28, 2009
Obama spends two days at Nellis AFB, home of Area 51

Two days.

President Barack Obama just spent two days inside Nellis Air Force Base,
home to the most guarded air space in the United States: R4808-N, also
known as Area 51, and its most top secret facility, S-4. Obama stayed
overnight at Nellis on Tuesday night, before he spoke publicly on
Wednesday the 27th of May, 2009.

Obama speaking at Nellis AFB

Obama chose Nellis AFB to promote his administration’s new $787 billion
stimulus bill in Nevada, which will only receive less than $1 billion ($868
million) of the stimulus funds. Obama, with Sen. Harry Reid, Majority
leader, also had time to tour Nellis’ 72,000 panel solar energy project that
provides about 25% of the Air Force Base’s energy needs.

Obama spoke for about fifteen minutes to several hundred members of the
U.S. military. “We want,” Obama stated, “to make sure that our bases and
our facilities are the best in the world for our best troops." Obama also
acknowledged that some of the troops that he was addressing would soon
be deployed to Iraq.

Obama’s plan puts only $467 million toward developing green energy in
the next few years.

Two days which included an overnight stay, a quick solar energy tour, and
a fifteen-minute speech which reveals Obama is still approving more
troops in Iraq, and 0.06% (thats 1/6000th) of the stimulus package toward
developing green energy.

Why announce in Nevada at all, when none of the 100 projects was in
Nevada? The Obama political team is saavy. The political missed
opportunity to plug into popularity at a state that would get two or more of
the 100 projects seems like a no-brainer, right? But they announce at
Nellis AFB, not even Las Vegas or Reno where you have many more
voting constituents than on a restricted airbase. Right there-- the lack of
savvy-- makes me feel suspicious...

What did the President do minute-by-minute during the other many hours
he was next door to R-4808-N aka Area 51 and S-4? I must admit that
after what I have learned through study for the S-4 documentary I'm
finishing that personally, as a citizen, I don't trust any of the information
that comes out of there at face value, and disapprove of the actions of the
most senior leadership in charge of America's activities at Area 51 since its
inception.

64.6.249.205/s4informers.htm#Salla1Testimony

S-4 Informers S4 Area 51 Connor O'Ryan

sure you knaw
to corroborate

John Lear on Bob Lazar

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume One (16 of 16)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=X9Ld5NalUPk

il T

B

Dr. Edward Teller

Owveriord of S-4 (now decoascd)

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (01 of 12)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=w7tiIB8eCls
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Is there any reason to suspect that Obama did more at the home base of
Area 51 than we are told? I still want to have hope in Obama. Why can't
there be more press and exposure there? It's not like members of the press
are going to get away with running off with sensitive information about
the aircraft being tested there, especially when the base personnel know
the press is on its way. Why distance the press? I don't get it. The press
should be able to follow the President through most of his time there, even
if it is a sensitive base, in an open and free society.

Why are we giving our freedom (and journalistic freedom) away? Why
isn't the press asserting its first amendment rights over "national security"
and "state secrets" b.s. policies and denial by reckless, law-breaking (can
you say FISA) previous administrations?

Why are there no Senate inquiries into Cheney (his assassination ring and
S-4)?

KVBC new article 'Nellis a "shining example"

Politico: None of '100 Projects' in Nevada

Transcript of Obama's speech from Las Vegas Sun

March 20, 2009
Cheney allegedly directed assassination ring
from White House

Congressman Dennis Kucinich (D-Ohio), on Monday March 16th,
2009
called on the House Oversight Chairman for an investigation and for a
formal congressional probe into charges made by a New Yorker
journalist that former Vice President Dick Cheney ran an assassination
ring out of his Vice Presidential office.

Kucinich made the formal request after comments by investigative
reporter Seymour Hersh that allege that Cheney was the leader of an
"executive assassination ring" that operated abroad without Congressional
authorization. Many moderates and liberals are doubtful that this, along
with the many other crimes of the Bush Administration, will be properly
investigated and prosecuted, based on the poor government track record so
far of pursuing high war crimes charges against the highest officials of the
Bush Administration, like Cheney and Karl Rove.

Kucinich wrote: "Mr. Hersh made the allegation before an audience at
the University of Minnesota on Tuesday, March 10, 2009, in which he
[New Yorker journalist Seymour Hersh] stated, ‘Under President Bush’s
authority, they’ve been going into countries, not talking to the ambassador
or the CIA station chief, and finding people on a list and executing them
and leaving. It is a special wing of our special operations community that
is set up independently. They do not report to anybody, except in the Bush-
Cheney days, they reported directly to the Cheney office... Congress has
no oversight of it..." If true, these operations violate longstanding U.S.
policy regarding covert actions and illegally bypass Congressional
oversight. Hersh is within a year or more of releasing a book that is said to
include evidence of this allegation. However, we cannot wait a year or
more to establish the truth,” said Kucinich.

Congressman The Honorable Dennis Kucinich official website:
Kucinich Requests Investigation into
“Executive Assassination Ring”

Huffington Post. Kucinich To Investigate Executive Assassination Ring

Hersh: 'Executive Assassination Ring" reported directly to Cheney
Raw Story article by Muriel Kane

Search of The New Yorker: [Cheney, Seymour, Hersh] for articles of Hersh
covering Cheney for the prominent magazine

YOU CAN TAKE ACTION: Investigate Cheney's Personal Assassination
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Next:

"S-4 Informers"
Volume Two

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (02 of 12)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=Ws2KABICBgE

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (03 of 12)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=DbnTt3LbsAc

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (04 of 12)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=1JRFSNNILFI

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (05 of 12)
http:/ /www.youtube.com /watch?v=uO4mfruillk

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (06 of 12)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=pSEHaobNDOQ

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (07 of 12)
http:/ /www.youtube.com /watch?v=bJiD_iU0410

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (08 of 12)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=LN1G5aTavX8

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (09 of 12)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=yCUjKOKEEWQ

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (10 of 12)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=_mnoqV-DuaE

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (11 of 12)
http:/ /www.youtube.com /watch?v=o0EdTSqriwrl

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Two (12 of 12)
http:/ /www.youtube.com /watch?v=biP7z-xYs18
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http://www.kvbc.com/Global/story.asp?S=10433096
http://www.politico.com/news/stories/0509/23027.html
http://www.lasvegassun.com/news/2009/may/27/transcript-obamas-remarks-nellis/
http://kucinich.house.gov/NEWS/DocumentSingle.aspx?DocumentID=114621
http://kucinich.house.gov/NEWS/DocumentSingle.aspx?DocumentID=114621
http://www.huffingtonpost.com/2009/03/16/kucinich-to-investigate-e_n_175294.html
http://rawstory.com/news/2008/Hersh_US_has_been_running_executive_0311.html
http://rawstory.com/news/2008/Hersh_US_has_been_running_executive_0311.html
http://www.newyorker.com/search/query?query=cheney+seymour+hersh&queryType=nonparsed&submitbtn.x=0&submitbtn.y=0&submitbtn=Submit
http://www.newyorker.com/search/query?query=cheney+seymour+hersh&queryType=nonparsed&submitbtn.x=0&submitbtn.y=0&submitbtn=Submit
http://www.peaceteam.net/action/pnum944.php
http://www.peaceteam.net/action/pnum944.php
http://www.youtube.com/watch?v=w7tiIB8eC1s
http://www.youtube.com/watch?v=w7tiIB8eC1s
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Ring

January 12, 2008
An Observation on the Decay of U.S. Law

The laws of America current, while enacted, are not necessarily

fundamentally legal or constitutional, and do not necessarily reflect the intent

of Constitutional law and the concepts of justice for all, non-biased

jurisprudence, and the ethics of fair and impartial law as prescribed in the Bill

of Rights and the Constitution.

Rick Keefe

to wit:

-The state of Habeas Corpus

-Line-Item Veto, destroying checks and balances between branches of
the government, allowing for an Executive branch to gain and wield
increasingly more power, which it has used to ensnare the Supreme
Court, and has struck deals with certain military commanders

-Electronic voting and federal voting mandates

-Lack of prosecution of Bush, Reagan, and Clinton Administration
officials, and certain Department of Defense ranking officers for
breach of duty and treason

-Taxation Without Representation in the form of Dept. of Defense
black budgets.

-Taxation Without Representation in the Form of wars based on false
premises.

-Crimes Against Citizens of Other Countries in the Form of wars
based on false premises.

-Treasonable Acts like September 11th going without proper civilian
and congressional co-investigation and prosecutions.

-Gov't spending programs awarding no-bid contracts to Bush
Administration insiders.

-The deceptive practice of garnering a social security tax without
restoration of the near-bankrupt social security program.

-The abandonment of good faith and social contracts with the
citizens of the United States by officials of the Bush
Administration.

-The destruction of the Integrity of the Supreme Court through
biased and politicized appointments, rather than appointments
based on merit, impartiality, and in protection of the common good.

2008 Jan 15th Supreme Court ruling protects third parties
who "knowingly worked on a transaction that defrauded
investors," offering bankers immunity from prosecution.
Balance is long gone.

-The implementation of a system of federal tax laws designed to
significantly increase the wealth of a small, elite percentage of

individuals, while decreasing drastically the wealth of the state
republics and commensurately their citizens.

-The lack of action and collapse of FEMA along with the White
House's lack of response that led to prolonged, needless suffering
and death of the poor population of New Orleans and the southern
Mississippi coast. Genocide can be successfully argued in this
case.

-Excessive and unwarranted presidential pardons.

The United States has a self-serving need to address fixing these
unlawful imbalances of its system quickly, or just as quickly the
decay of U.S. law will be worse and more injurious to all
United States citizens.

OTHER SITES with pages dedicated to '"S-4 Informers"

AboveTopSecret.com page dedicated to ""S-4 Informers' here.

Bibliotecapleyades.net page dedicated to "S-4 Informers" here.
GodlikeProductions.com page dedicated to ""S-4 Informers" here

RealUFOs.net page dedicated to "S-4 Informers" here.

Back To Top
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UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (01 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=nZ0-GQEUSKM

Planet Blue plays the opening song of Volume Three , called

"Structures on the Moon," from their album "Classified."

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (02 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=V-3xC850SPI

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (03 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=holCY20CtNA

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (04 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=clySvT9ptYE

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (05 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=CTJuVP40opC8

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (06 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=czjscDXjkU4

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (07 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=8iDGjuvwOOM

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (08 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=zQ8z20IGPtE

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (09 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=Dc9H7X6hiu4

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (10 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=fpJ9wPXIfzU

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (11 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=mOn1GLviMrY
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http://www.peaceteam.net/action/pnum944.php
http://www.reuters.com/article/marketsNews/idUKN1533873520080115?rpc=44
http://www.abovetopsecret.com/forum/thread478587/pg1
http://www.bibliotecapleyades.net/ciencia/ciencia_flyingobjects76.htm
http://www.godlikeproductions.com/forum1/message827866/pg1
http://www.realufos.net/2009/07/ufo-hypotheses-s4-informers.html
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UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (12 of 18)
http:/ /www.youtube.com /watch?v=-tfBAS5cGIvI

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (13 of 18)

http:/ /www.youtube.com/watch?v=ZnJQXswHLp8

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (14 of 18)

http:/ /www.youtube.com/watch?v=wT9Lu-MS3co

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (15 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=MtItZGqTlaU

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (16 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=eBGeQt4zbvw

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (17 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=7SgGys30XZg

UFO Hypotheses -
S4 Informers Volume Three (18 of 18)
http:/ /www.youtube.com/watch?v=h2mgjLetOTw
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